
 
Številka: 031-14/2022 

      Datum: 21. 12. 2022 
 

Zapisnik 
13. seje Senata Univerze v Ljubljani, 

ki je potekala v torek, 20. 12. 2022, ob 14.00 uri 
 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
prof. dr. Gregor MAJDIČ, rektor UL, prof. dr. Violeta BOKAN BOSILJKOV, UL FGG, izr. prof. dr. 
Mojca CIGLARIČ, UL FRI, prof. dr. Peter GRILC, UL PF, prof. Tomaž GUBENŠEK, UL AGRFT, 
izr. prof. dr. Breda JAKOVAC STRAJN, UL VF, prof. dr. Damir KARPLJUK, UL FŠ, prof. dr. Tomaž 
KOŠIR, UL FMF, prof. dr. Irena MLINARIČ RAŠČAN, UL FFA, prof. Alen OŽBOLT, UL ALUO, 
prof. dr. Mirko PEČARIČ, UL FU, prof. dr. Marina PINTAR, UL BF, prof. dr. Iztok PREZELJ, UL 
FDV, doc. dr. Lijana RIHTER, UL FSD (prisotna do 10. točke), prof. dr. Mojca SCHLAMBERGER 
BREZAR, UL FF, prof. dr. Urška STANKOVIČ ELESINI, UL NTF, izr. prof. dr. Andrej STARC, UL 
ZF, prof. dr. Igor ŠVAB, UL MF, prof. dr. Marko TOPIČ, UL FE, prof. Marko VATOVEC, UL AG, 
prof. dr. Janez VODIČAR, UL TEOF, prof. dr. Janez VOGRINC, UL PEF, prof. dr. Andreja 
ŽGAJNAR GOTVAJN, UL FKKT in študenti: Matej LINO PIRC, UL EF, Luka MIHALIČ, UL FU, 
Jaka ROTMAN PRIMEC, UL FFA - (26 senatorjev). 
 
Odsotni člani Senata UL: prof. dr. Matej BLENKUŠ, UL FA, izr. prof. dr. Peter VIDMAR, UL FPP, 
prof. dr. Metka TEKAVČIČ, UL EF, prof. dr. Mihael SEKAVČNIK, UL FS in študenti: Kristijan 
BRIŠKI, UL PF, Klara MESTEK, UL FSD - (6 senatorjev). 
 
Seje so se udeležili še:  
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prof. dr. Maja Klun, prof. dr. Boštjan Markoli, prof. dr. Anton Ramšak, 
prof. mag. Matjaž Drevenšek – prorektorji UL; prof. dr. Andreja Cirman, UL EF - (nadomešča prof. dr. 
Metko Tekavčič), prof. dr. Janko Slavič, UL FS – (nadomešča prof. dr. Mihaela Sekavčnika), prof. dr. 
Mateja Drnovšek, predsednica KDrŠ, prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik KMŠ, prof. dr. Karmen 
Pižorn, namestnica predsednika KMP, dr. Karla Šturm, predsednica KPŠ, izr. prof. dr. Tamara Pavasović 
Trošt, članica KERL, prof. dr. Aleš Obreza, predsednik HK; prof. dr. Tatjana Marvin - predstojnica 
Doktorske šole, mag. Kristina Plavšak Krajnc - pomočnica rektorja za vodenje kabineta rektorja, Mihaela 
Bauman Podojsteršek - gl. tajnik, Alenka Golobič, Teja Velkavrh – rektorat UL;  
 
Prisotni so bili tudi:  
Mag. Aleš Košir, mag. Danijela Kotnik, Sergeja Mitič, Polonca Miklavc Valenčič, Maša Hiti, Katarina Ivec, 
Staška Mrak Jamnik, Nina Narat Meden, Peter Jenko,– rektorat UL. 
 
 



 Ad 1.) Določitev dnevnega reda (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 
Rektor je povedal, da so pri predlaganem dnevnem redu točke 2, 11, 12 in 13 zaprte za javnost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 1.:  
Senat UL sprejme predlagani dnevni red 13. seje Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 11. seje in 12. seje Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Ad 3.) Poročilo rektorja (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

I. Poročilo o aktivnostih Venice International University (VIU) 
 
Rektor je predlagal, da bi izstopili iz mreže VIU, in sicer zaradi ekonomske neupravičenosti, ki se kaže v 
razmerju med višino članarine in ostalimi stroški sodelovanja ter obsegom sodelovanja naših učiteljev in 
študentov v programih VIU. 
 

1.  Določitev dnevnega reda 13. seje Senata UL  
2.  Potrditev zapisnika 11. seje in zapisnika 12. seje Senata UL  
3.  Poročilo rektorja   
4.  Rokovnik prijavno-sprejemnega postopka za vpis na Univerzo v Ljubljani v študijskem letu 

2023/2024 za državljane držav nečlanic Evropske unije (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

5.  Nov Pravilnik o nagradi dr. Uroša Seljaka (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
6.  Spremembe Pravilnika o stabilnem financiranju znanstvenoraziskovalne dejavnosti UL (prof. 

dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

7.  Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor): 
- Zamenjava članice Komisije za dodiplomski študij UL; 
- Imenovanje članov programskega sveta skupnega interdisciplinarnega magistrskega študijskega 

programa Digitalno jezikoslovje; 
- Imenovanje nadomestnih članov programskega sveta skupnega interdisciplinarnega magistrskega 

študijskega programa Kognitivna znanost; 
- Imenovanje nadomestnih članov programskega sveta skupnega interdisciplinarnega magistrskega 

študijskega programa Uporabna statistika. 

 

8.  Poročilo o delu Komisije UL za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z ljudmi in sprememba 
Pravil za obravnavo vlog Komisije UL za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z ljudmi (izr. 
prof. dr. Tamara Pavasović Trošt, članica komisije) 

 

9.  Poročilo Komisije za pritožbe študentov UL (dr. Karla Šturm, predsednica komisije)  
10.  Poročilo Komisije za magistrski študij UL (prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik komisije)  
11.  Poročilo Komisije za doktorski študij UL (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica komisije)  
12.  Poročilo Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, 

predsednik komisije) 
 

13.  Imenovanje poročevalca o pritožbi v postopku izvolitve v naziv (prof. dr. Gregor Majdič, 
rektor) 

 

14.  Razno  



Prof. dr. Iztok Prezelj je poudaril, da odpoved iz mreže začne  veljati šele čez dve leti. Prof. dr. Ksenija 
Horvat Vidmar je odgovorila, da bodo prosili za skrajšanje izstopnega/odpovednega roka.  
 
Prof. dr. Mojca Schlamberger Brezar je vprašala, kaj če se sedaj po koncu epidemije ugotovi, da bo večji 
interes za sodelovanje. Rektor je odgovoril, da že od leta 2016 ni bilo zaznati večjega interesa. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 3.1.: 
Senat UL soglaša, da UL izstopi iz mreže Venice International University (VIU) zaradi ekonomske 
neupravičenosti, ki se kaže v razmerju med višino članarine in ostalimi stroški sodelovanja ter obsegom 
sodelovanja naših učiteljev in študentov v programih VIU. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
II. Imenovanje projektnega sveta EUTOPIA MORE 

 
Univerza v Ljubljani je pridobila projekt EUTOPIA MORE (101089699 — EUTOPIA MORE-
ERASMUS-EDU-2022). Projekt traja od 1. 12. 2022 do 30. 11. 2026. V okviru projekta EUTOPIA 
MORE (organigram je priloga gradivu) bomo v skladu z delovanjem Zveze EUTOPIA ustanovili 
Projektni svet EUTOPIA MORE. Projektni svet sestavljajo (funkcije): 

1. Prorektor za internacionalizacijo in kakovost. 
2. Trije dekani UL. 
3. Vodja projekta EUTOPIA MORE. 
4. Glavni tajnik UL. 
5. Predstavnik študentov. 

 
Naloge Projektnega sveta EUTOPIA MORE UL so:  

• Strateško usmerja izvajanje projekta.  
• Odloča o zadevah v zvezi s projektom.  
• Poroča kolegiju rektorja in dekanom.  
• Pregleduje in potrjuje vmesne in končne rezultate projekta EUTOPIA MORE.  

 
Rektor je dal na glasovanje naslednji skep.  
 
SKLEP št. 3.2.: 
Senat UL imenuje člane Projektnega sveta EUTOPIA MORE, in sicer v naslednji sestavi: 

1. prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor za internacionalizacijo in kakovost. 
2. prof. dr. Andreja Žgajnar Gotvajn, dekanja UL FKKT. 
3. prof. dr. Janez Vogrinc, dekan UL PEF. 
4. prof. Alen Ožbolt, dekan UL ALUO. 
5. prof. dr. Nataša Poklar Ulrih, vodja projekta EUTOPIA MORE. 
6. Mihaela Bauman Podojstršek, glavni tajnik UL. 
7. Nejc Donaval, predsednik ŠS UL. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

III. Ostalo 
 



Rektor je povedal, da smo prejeli izhodišča MIZŠ za pripravo programa dela in finančnega načrta, v 
katerih so navedena okvirna sredstva za študijsko dejavnost za leto 2023, in sicer naj bi se financiranje 
povečalo za 4,9 %.  
 
Mihaela Bauman Podojsteršek, glavni tajnik UL, je povedala, da smo to informacijo prejeli samo kot 
izhodišče za pripravo programa dela in finančnega načrta za drugo leto. Ko bomo prejeli končni sklep in 
končne zneske financiranja, se bomo, tako kot je običajno, v okviru Komisije za sistem financiranja na 
UL in Kolegija dekanov, dogovarjali za razdelitev sredstev.  
 
Prof. dr. Irena Mlinarič Raščan je povedala, da smo v letu 2022 prejeli dodatna sredstva, , ki ga nismo 
razdelili, ker se je čakalo na t.i. slabe čase v naslednjem letu. Zanimalo jo je, ali se bo na tak način še naprej 
varčevalo.  
 
Mihaela Bauman Podojsteršek je odgovorila, da je bila odločitev, da del sredstev razdelimo aprila, ker 
bomo do sklenitve pogodbe, prejemali enake dvanajstine, pri čemer pa že sedaj vemo, da bodo stroški 
dela od aprila višji.  Dodatna  sredstva (op. 4.000.000,00 EUR) bomo razdelili aprila, skladno s sklepom 
Upravnega odbora UL.  
 
Prof. dr. Irena Mlinarič Raščan je komentirala, da je torej ta denar, ki ga prejmemo, namenjen samo za 
plače, delitev sredstev med članicami pa je po drugem ključu.  
 
Mihaela Bauman Podojsteršek je odgovorila, da ta denar ni namenjen samo za plače, ampak dogovorjeno 
je bilo, da je bolje, da se sredstva razdelijo aprila, ker je že zdaj jasno, da bo strošek za plače višji.  
 
Prof. dr. Irena Mlinarič Raščan je vprašala, ali dobijo ta sredstva za namen višanja plač, ali bodo ta dodatna 
sredstva razdeljena po ključu razdelitve med članicami.  
 
Rektor je odgovoril, da se bomo glede tega še dogovorili, namreč trenutno se dela še analiza TSF-ja. Sicer 
je bilo rečeno, da bomo zaradi povišanja stroška plač prejeli dodatna sredstva, vendar se do sedaj to še ni 
uresničilo.  
 
Prof. dr. Irena Mlinarič Raščan je dodala, da imajo članice poleg povišanja plač tudi velik primanjkljaj pri 
povečanih stroških energije.  
 
Mihaela Bauman Podojsteršek je odgovorila, da smo avtonomni pri porabi sredstev in se sami odločimo, 
na podlagi katerega kriterija ta sredstva delimo. Letos smo se odločili, da bo to fiksni del temeljnega stebra, 
ker je variabilni del vezan na druge kriterije.  
 
Rektor je povedal, da bodo na članice prejeli poziv za imenovanje komisije za ocenjevanje prijav CELSA 
projektov (Central Europe Leuven Strategic Alliance - CELSA).  
 
Rektor je za konec dodal še, da so kot t.i. oglasno desko vzpostavili platformo Trello in da si je večina 
dekanov že uredila dostop do te platforme. Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je vprašala, zakaj se uporablja 
ta nova platforma, če imamo na članicah že MS Teams. Rektor je povedal, da je ta platforma zelo 
pregledna (bolj kot MS Teams) in bi se uporabljala kot neke vrste oglasna deska. Veliko elektronske pošte 
se namreč spregleda in na ta način bi se olajšal prenos informacij. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznani s poročilom rektorja. 
 



Ad 4.) Rokovnik prijavno-sprejemnega postopka za vpis na Univerzo v Ljubljani v študijskem letu 
2023/2024 za državljane držav nečlanic Evropske unije (prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, 
prorektorica) 
 
Prorektorica prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat je predstavila Rokovnik prijavno-sprejemnega postopka za 
vpis na Univerzo v Ljubljani v študijskem letu 2023/2024 za državljane držav nečlanic Evropske unije, 
kot sledi iz gradiva. V skladu s Pravilnikom o razpisu za vpis in izvedbi vpisa v visokem šolstvu se v 
vsakoletnem Razpisu za vpis v dodiplomske in enovite magistrske študijske programe objavijo tudi prosta 
vpisna mesta za državljane iz držav nečlanic EU in roki, ki veljajo v prijavno-sprejemnem postopku, ki jih 
določijo pristojni organi univerz. Z rokovnikom prijavno-sprejemnega postopka za državljane iz držav 
nečlanic EU se seznani Senat UL, ki ga tudi sprejme.   
 
Prof. Marko Vatovec je postavil vprašanje, ali je možno, da se roki spremenijo? 
 
Prorektorica je odgovorila, da na to opozarjamo in da lahko ponovno poskusimo s pobudo za spremembo 
rokov. 
 
Prof. Mojca Schlamberger Brezar je povedala, da vpisni pogoji puščajo odprti dve veliki vprašanji. Prvo 
je, kaj bomo storili s tistimi študenti, ki bi spremenili študijski program in po novem ne izpolnjujejo več 
pogojev za vpis, ker so se vpisni pogoji medtem spremenili. Ali bi lahko sprejeli kakšno klavzulo, da ne bi 
takšni primeri študentov izpadli iz sistema? Dodala je še, da bi bilo treba nujno v EVŠ dodati rangiranje 
za vse, ki se vpisujejo na dvopredmetni program po pravilih izpolnjevanja pogojev le za en študijski 
program, ker bodo po bližnjici lahko prišli do vpisa tam, kjer veljajo omejitve vpisa (primer: nekdo se 
vpiše na Sociologijo z zaključenim program ekonomski tehnik, za drugi predmet izbere angleščino. Če 
rangiranja za take primere ne upoštevamo, omenjenemu to omogoča, da se vpiše pride pred najboljšimi 
gimnazijci in vsemi drugimi, ki se jih rangira. Lahko se to opravi tudi ročno, ker takih primerov ne bo 
veliko, vsekakor pa moramo predvideti rešitev.) 
 
Prorektorica prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat je odgovorila, da bo glede prvega vprašanja preverila v 
službi za kakovost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja dva sklepa: 
 
SKLEP št. 4.1:  
Senat UL sprejme Rokovnik prijavno-sprejemnega postopka za državljane držav nečlanic Evropske unije 
za vpis na Univerzo v Ljubljani v študijskem letu 2023/2024. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 4.2:  
Senat UL sprejme sklep, da se v prijavno-sprejemnem postopku za vpis v prvi letnik dodiplomskega 
študija v študijskem letu 2023/2024 sprejme omejitev vpisa za tiste dodiplomske in enovite magistrske 
študijske programe v prvih prijavah, navedene na prvem mestu, pri katerih število prijavljenih kandidatov 
za vpis presega število razpisanih mest za 10 ali več odstotkov (velja za državljane držav nečlanic Evropske 
unije). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5.) Pravilnik za nagrado dr. Uroša Seljaka (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
 
Rektor je povedal, da se spremembe pravilnika nanašajo na: 

- možnost podelitve pohval (prvotno je bila predvidena samo nagrada),  



- drugačni pogoji za izbor kandidatov za nagrado glede na čas in način objave znanstvenega dela 
(opredeljeno obdobje, ki poteče od prenehanja statusa študenta do objave znanstvenega dela),  

- opredelitev vsebine nagrade in poleg listin tudi možnost podelitve plaket in pokalov,  
- omejitev možnosti prejema nagrade, da ne bi prišlo do večkratne podelitve za eno znanstveno 

objavo oziroma istemu kandidatu/kandidatki,  
- ureditev pridobivanja, upravljanja in obdelovanja z osebnimi podatki v času izbira in po izboru.  

Zaradi obsežnosti sprememb je Strokovna komisija za nagrado dr. Uroša Seljaka na 4. redni seji in 1. 
dopisni seji oktobra 2022 potrdila nov predlog pravilnika z vsemi upoštevanimi spremembami.  
S predlogom novega pravilnika se je strinjala Statutarna komisija UL, in sicer na svoji 10. seji, dne 7. 12. 
2022. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 5.: 
Senat UL sprejme nov Pravilnik za nagrado dr. Uroša Seljaka, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6.) Spremembe Pravilnika o stabilnem financiranju znanstvenoraziskovalne dejavnosti UL (prof. 
dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da se Spremembe Pravilnika o stabilnem financiranju znanstvenoraziskovalne 
dejavnosti Univerze v Ljubljani nanašajo na: 

- Dopolnjen 14. člen glede spremembe sestave programske skupine; 
- Dopolnjen 18. člen glede začasne menjave vodje zaradi koriščenja materinskega, očetovskega 

ali starševskega dopusta, koriščenja sobotnega leta ali druge odsotnosti začasne narave. 
- Dopolnjen tretji člen z nalogami Rektorja in KRP ter posodobljen odstavek glede izogibanja 

konfliktov interesov. 
S predlogom sprememb pravilnika se je strinjala Statutarna komisija UL, in sicer na svoji 10. seji, dne 7. 
12. 2022. 
 
Prof. dr. Iztok Prezelj je odprl debato glede novega petega odstavka 14. člena, in sicer: »(5) V primeru, ko 
se vodja raziskovalnega programa in dekan ne strinjata o spremembi sestave programske skupine, pošljeta vodja 
raziskovalnega programa in dekan dokumentacijo v mnenje KRP. O spremembi sestave programske skupine dokončno 
odloči rektor.« 
 
Člani senata so predlagali, da bi bil za to pristojen senat članice, možnost pritožbe pa bi imeli na senat 
univerze. 
 
Rektor je sklep umaknil z dnevnega reda in predlagal, da se gradivo ustrezno popravi in posreduje v 
sprejem na eno izmed naslednjih sej senata. 
 
Ad 7.) Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
 

I. Zamenjava članice komisije za dodiplomski študij 
Izr. prof. dr. Maja Šabec, dosedanja članica KDŠ, je podala odstopno izjavo in UL FF je poslala predlog 
za zamenjavo članice. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 



 
SKLEP št. 7.1.: 
Senat UL na podlagi predloga UL FF namesto izr. prof. dr. Maje Šabec za članico Komisije za dodiplomski 
študij imenuje prof. dr. Danielo Trškan. Mandat prične z dnem imenovanja in traja do konca štiriletnega 
mandata Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

II. Imenovanje ali zamenjava članov programskih svetov interdisciplinarnih študijskih 
programov 

 
Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 7.2.: 
Senat Univerze v Ljubljani v skladu z 52. členom Statuta Univerze v Ljubljani na predlog članic izvajalk 
imenuje člane Programskega sveta skupnega interdisciplinarnega magistrskega študijskega programa Digitalno 
jezikoslovje:  

- prof. dr. Špela Vintar (UL FF), 
- izr. prof. dr. Matej Hriberšek (UL FF), 
- prof. dr. Gregor Petrič (UL FDV), 
- izr. prof. dr. Katja Lozar Manfreda (UL FDV), 
- prof. dr. Marko Robnik Šikonja (UL FRI), 
- izr. prof. dr. Iztok Lebar Bajec (UL FRI). 

Programski svet deluje skladno s podpisanim dogovorom o sodelovanju med članicami izvajalkami 
programa. Mandat članov začne teči z dnem imenovanja in traja 5 let. 
 
SKLEP št. 7.3.: 
Senat Univerze v Ljubljani v skladu z 52. členom Statuta Univerze v Ljubljani na predlog članice izvajalke 
namesto prof. dr. Gašperja Fijavža za člana Programskega sveta skupnega interdisciplinarnega magistrskega 
študijskega programa Kognitivna znanost imenuje prof. dr. Janeza Demšarja (UL FRI) do konca 
mandatnega obdobja trenutne sestave Programskega sveta, in sicer do 23. 4. 2024. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 7.4.: 
Senat Univerze v Ljubljani v skladu z 52. členom Statuta Univerze v Ljubljani na predlog članice izvajalke 
namesto prof. dr. Gašperja Fijavža za člana Programskega sveta interdisciplinarnega magistrskega študijskega 
programa Uporabna statistika imenuje doc. dr. Jureta Žabkarja (UL FRI) do konca mandatnega obdobja 
trenutne sestave Programskega sveta, in sicer do 21. 12. 2026. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8.) Poročilo o delu Komisije Univerze v Ljubljani za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z 
ljudmi in Sprememba Pravil za obravnavo vlog Komisije UL za etiko v raziskavah, ki vključujejo 
delo z ljudmi (izr. prof. dr. Tamara Pavasović Trošt, članica Komisije) 
 

I. Poročilo o delu Komisije Univerze v Ljubljani za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo 
z ljudmi 

Izr. prof. dr. Tamara Pavasović Trošt, predsednica Komisije UL za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo 
z ljudmi, je podala krajše poročilo o delu komisije, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano na sejo.. 
 
SEZNANITEV: 



Senat UL se seznanja s poročilom Komisije UL za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z ljudmi za leto 
2022, kot sledi iz priloge. 
 

II. Sprememba Pravil za obravnavo vlog Komisije UL za etiko v raziskavah, ki vključujejo 
delo z ljudmi 

Od 23.10.2018 na Univerzi v Ljubljani deluje tudi senatna Komisija za etiko v raziskavah, ki vključujejo 
ljudi KERL UL, katere glavni namen je etična presoja raziskav, v katerih kot raziskovalci sodelujejo 
študentje ali zaposleni na UL, ki jih je potrebno opraviti na univerzitetnem nivoju zaradi 
interdisciplinarnosti raziskav ali ker izvajalci teh raziskav prihajajo s članic, kjer takšna komisija ne obstaja. 
Na UL nimamo vzpostavljenih internih pravil, da bi bila presoja te komisije obvezna in potrebna za vse 
tovrstne raziskave. Komisija je bila ustanovljena za primere, ko takšno presojo zahteva zunanji financer 
ali kakšen drug dejavnik. Ob ustanovitvi te komisije ni bilo predvideno, da bi ta senatna komisija presojala 
tudi zaključna dela študentov I. in II. stopnje, saj glede na interna pravila UL takšna presoja ni obvezna 
za zaključna dela teh študentov. Za zaključna dela študentov I. in II. stopnje je mentor odgovoren za 
presojo, ali zaključna naloga in aktivnosti v okviru te naloge ustrezno naslavljajo tudi področje sodelovanja 
z ljudmi. Pri tem si lahko mentorji pomagajo s Smernicami etičnega ravnanja pri raziskovalnem delu z 
ljudmi ter vsemi gradivi KERL UL. V primeru, da posamezna članica želi, da zaključna dela njihovih 
študentov I. in II. stopnje presoja tovrstna komisija, lahko članica po vzoru nekaterih drugih fakultet 
vzpostavi svojo fakultetno komisijo. Hkrati je še vedno možno, po ustaljeni praksi, da članice pošiljajo v 
pregled vloge za presojo zaključnih del študentov, drugi članici, ki ima vzpostavljeno tovrstno komisijo 
(npr. praksa AG, da pošilja vloge v pregled komisiji na FF). 
 
Komisija UL za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z ljudmi (KERL UL) je na 1. redni seji dne 2.3.2022 
obravnavala predlog sprememb v dokumentu Pravila za obravnavo vlog KERL UL in jih soglasno 
sprejela.  
Spremenjen dokument vsebuje natančnejšo opredelitev upravičenih vlagateljev za obravnavo vlog.  
 
Dokument vsebuje naslednje spremembe: 

- V Pravilih za obravnavo vlog Komisije Univerze v Ljubljani za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z 
ljudmi (KERL UL) se spremeni tretji odstavek 1. člena, tako da se po novem glasi: 
»Komisija odloča o vlogah za presojo etične ustreznosti raziskav, ki potekajo v okviru UL oziroma 
v katerih sodelujejo kot raziskovalci študenti tretje stopnje ali zaposleni na UL, ki vključujejo delo 
z ljudmi in jih je treba opraviti na univerzitetnem nivoju zaradi multidisciplinarnosti raziskave ali 
zato, ker izvajalci raziskave prihajajo s članice, kjer takšna komisija ne obstaja.« 
 

- V Pravilih za obravnavo vlog Komisije Univerze v Ljubljani za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z 
ljudmi (KERL UL) se spremeni 9. člen, tako da se po novem glasi: 
»Vlogo vlagatelj odda v elektronski obliki po navodilih, podanih na spletni strani komisije. V 
primeru, da raziskava poteka v širši projektni skupini z več raziskovalci, vlogo vlagatelj odda v 
soglasju z odgovornim raziskovalcem in projektno skupino. V primeru študentskih raziskav v 
okviru študija tretje stopnje vlogo odda študent v soglasju z mentorjem, ki ga ob elektronski oddaji 
vloge umesti med prejemnike vloge.« 

 
Statutarna komisija se je na 3. redni seji, dne 15. 3. 2022 strinjala s spremembami Pravil za obravnavo vlog 
KERL UL in ga posredovala v sprejem Senatu UL. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 8: 



Senat UL sprejme spremembe dokumenta Pravila za obravnavo vlog Komisije Univerze v Ljubljani za 
etiko v raziskavah, ki vključuje delo z ljudmi (KERL UL). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 9.) Komisije za pritožbe študentov Univerze v Ljubljani (dr. Karla Šturm, predsednica Komisije) 
 
Dr. Karla Šturm, predsednica Komisije za pritožbe študentov, je podala krajše poročilo o delu komisije, 
kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano na sejo.. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom Komisije za pritožbe študentov Univerze v Ljubljani, za obdobje od 
decembra 2021 do decembra 2022. 
 
Ad 10.) Poročilo Komisije za magistrski študij (prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik) 
 
Prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik komisije, je podal krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo 
posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s Poročilom o delu Komisije za magistrski študij s 6. seje z dne 13. 10. 2022 in s 7. 
seje z dne 10. 11. 2022, s Poročilom o delu Komisije za magistrski študij z 8. seje z dne 8. 12. 2022 in 
nadaljevanja 8. seje, ki je potekala dopisno dne 12. – 13. 12. 2022, ter sprejetimi sklepi na podlagi 
pooblastila Senata UL. 
 
Na 6., 7. in 8. seji je KMŠ sprejela vse sklepe soglasno, razen sklepa št. 2 z nadaljevanja 8. seje, 
ko so člani KMŠ glasovali: z 11 glasovi ZA, 1 PROTI in 1 VZDRŽANIM. 
 
Sklep Senata UL, sprejet na 1. seji dne 19. 10. 2021: 
SKLEP št. 5.3: 
»Senat UL določa, da morajo delovna telesa Senata UL vse sklepe, ki so jih sprejeli na podlagi pooblastila Senata UL in 
niso bili sprejeti soglasno, dati Senatu UL v vsebinsko presojo. Dokončno odločitev sprejme v takih primerih Senat UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet.«. 
 
Predsednik komisije je povedal, da je glasoval proti predlaganemu sklepu in pojasnil, da še vedno ostaja 
zadržek pri predmetu Ekonomika pametnih mest in skupnosti, ker vsebina učnega načrta predmeta v 
nezanemarljivem deležu neposredno posega najmanj v vsebine UL FS, UL FE, UL FRI in UL FA. Meni, 
da UL EF ne more in ne sme biti nosilka naravoslovno-tehničnih vsebin in/ali vsebin s področja 
arhitekture, hkrati pa ni nobene evidence, niti zagotovila, da bi bili visokošolski učitelji zgoraj omenjenih 
fakultet članic UL in na področjih, ki so njihov domicil, angažirani s strani UL EF.  
 
Prof. dr. Andreja Cirman je povedala, da je UL EF predložila dopolnitve v program, ki ga je Komisija za 
magistrski študij tudi obravnavala. Dodala je, da je bila obravnava komisije korektna, prav tako so bile 
korektne pripombe poročevalca. Pripombe, ki jih je posredovala komisija in poročevalec, so bile koristne, 
z izjemo komentarjev predsednika komisije, ki so bili svojevrstno precedenčni. Povedala je, da so bili 
problem štiri predmeti, in sicer Ekonomika kulture, Ekonomika pametnih mest in skupnosti, Ekonomika 
transporta in Ekonomika klimatskih sprememb. Pri vseh predmetih gre za področja delovanja ekonomije. 
Povedala je, da so bili komentarji, ki so jih prejeli od predsednika KMŠ, po njihovem mnenju in za njihovo 
stroko, žaljivi. Primer je predmet Ekonomika kulture, in sicer da je vsebina obarvana ekonomsko brez 
konkretnega poznavanja umetnosti in kulture ali sodelovanja strokovnjakov s tega področja, nihče ne 
more soditi o ekonomiki le teh, pri čemer je nosilec predmeta tisti, ki že več let organizira 



interdisciplinarno poletno šolo kulturnega managementa. Pri predmetu Ekonomika transporta je bilo 
rumeno obarvano pod povpraševanje po transportu kopenski in tovorni promet, in sicer da ekonomist 
ne bi smel vedeti nič o trendih na področju tovornega in potniškega prometa. Prof. dr. Andreja Cirman 
se je navezala tudi na predmet Ekonomika pametnih mest in skupnosti, kjer se pojavlja termin energetika, 
ekonomist ne bi smel nič o tem vedeti oz. povedati.  Povedala je, da so pri tem predmetu trije nosilci, in 
sicer en je iz UL FGG, dva sta iz UL EF. Eden od teh je bil nagrajen zaradi njegovega raziskovalnega 
prispevka na področju digitalizacije mest. Težnje, da bomo imeli pri predmetih, ki so interdisciplinarni, 
po pet nosilcev predmeta, so nezaslišane. Dodala je, da je ena izmed pomembnih usmeritev UL 
interdisciplinarnost in tak pristop k interdisciplinarnosti ni vzdržen in pomeni korak stran od tega.  
 
Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je povedala, da doc. dr. Banovec iz UL FGG, ki sodeluje pri programu, 
ni pedagog na UL FGG, je zgolj 40 % raziskovalno zaposlen na članici zaradi inštituta, ki ga ima v lasti, 
vendar je ustrezno habilitiran. UL EF so to tudi povedali, da ne potrebujejo soglasja članice, ker ne gre za 
pedagoga. Torej pri tem predmetu ne gre za sodelovanje med UL FGG in UL EF, ampak gre za 
sodelovanje med UL EF in konkretnim strokovnjakom določenega področja.    
 
Predsednik KMŠ je odgovoril, da so bili trije predmeti popravljeni skladno z zaprosili komisije . Dodal je, 
da je glasoval proti predlogu sprememb zaradi predmeta Ekonomika pametnih mest in skupnosti, ker je 
menil, da del vsebine ne spada na UL EF. Nadaljeval je, da ima nosilec iz UL FGG reference s področja 
vodarstva, ki po njegovem mnenju nimajo dovolj povezave z energetiko, pametnimi omrežji, prometom, 
ipd. Mnenja je, da bi to moral biti interdisciplinarni program, ne pa program UL EF, ki ga imenujejo 
interdisciplinarnega in to je po njegovem mnenju velika razlika. Predsednik KMŠ je povedal, da je bil 
kasneje kontaktiran s strani prof. dr. Nevenke Hrovatin z UL EF, ki je strokovnjakinja s področja trgov z 
energijo.. Prosila ga je, če lahko posreduje konkretne predloge za dopolnitev učnega načrta predmeta, da 
bo vsebinsko sprejemljiv,kar je tudi storil. Dodal je, da na predlog ni dobil nobene povratne informacije.  
 
Prof. dr. Andreja Cirman je odgovorila, da se pogovarjamo o predmetu, ki ima 30 kontaktnih ur, in tak 
predmet ne more imeti 5 nosilcev.  
 
Prorektorica prof. dr. Ksenija Horvat Vidmar je povedala, da je bila prisotna na seji KMŠ in da je 
predsednik korektno povzel, da so se na seji ukvarjali z učnimi načrti 4 predmetov in problematiziranimi 
zapisi vsebin, ki bi jih izvajali nosilci brez ustreznih referenc. Članico so pozvali, da pripravi čistopis učnih 
načrtov, ki bo jasno pokazal, da gre za področje ekonomije in ekonomskih ved. Nihče ni govoril o tem, 
da bi bilo treba vključevati druge predavatelje, razen v primeru, če se navaja, da gre za interdisciplinarne 
vsebine. V tem primeru pa bi bilo treba presoditi o smiselnosti vključitve sodelujočih izvajalcih, ki jih sicer 
po besedah UL EF imajo pogodbeno predvidene. Prorektorica je dodala, da je bila za komisijo pomembna 
zlasti kompetentnost nosilca, ki jo izkazuje z znanstvenimi objavami s področja, za vsebine, ki so navedene 
v učnem načrtu. Trije učni načrti so bili dopolnjeni/spremenjeni do te mere, da so bili ocenjeni kot 
ustrezni, pri zadnjem učnem načrtu pa je ostajal zadržek člana komisije in predlog sprememb  ni bil 
soglasno sprejet in je posredovan v odločanje Senatu UL.  
 
Prof. dr. Andreja Cirman je ponovno povedala, da so bile sugestije komisije koristne, da so učne načrte 
ponovno pregledali in dopolnili. V razpravi je zaključila, da je nadaljnja korespondenca privedla do tega, 
da bi pri enem predmetu mogli vključiti še pedagoge iz drugih članic, ker naj UL EF ne bi bila sposobna 
sama izvajati tega predmeta. Takšno razmišljanje se ji zdi nevarno.  
 
Rektor je odgovoril, da se s tem ne strinja in da imamo na univerzi veliko strokovnjakov in povezovanje 
med članicami kvečjemu pripomore k večji interdisciplinarnosti. 
 



Rektor je vprašal, ali bi se ekonomistom zdelo v redu, da veterinarsko ekonomiko predava veterinar, ali 
bi bilo normalno in logično, da pri tem predmetu sodeluje ekonomist. Enako pri farmaciji pri predmetu 
ekonomika farmacevtske industrije.  
 
Prof. dr. Irena Mlinarič Raščan je odgovorila, da lahko predmet pri njih predava tudi farmacevt, ki ima 
dodatna znanja s področja ekonomije.         
 
Prof. dr. Mirko Pečarič je predlagal, da bi enkrat morali odpreti razpravo o tem kaj je interdisciplinarnost, 
multidisciplinarnost, kako sodelujemo in kako razumeti tovrstno sodelovanje ter kakšni pogoji morajo biti 
izpolnjeni za to.  
 
Rektor je odgovoril, da so se pogovarjali, da bi mogoče ustanovili eno delovno skupino, ki bi pripravila 
podrobnejša navodila glede vprašanj, ki jih je izpostavil prof. dr. Pečarič.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 10.: 
Senat UL potrjuje predlog Univerze v Ljubljani Ekonomske fakultete za spremembe magistrskega 
študijskega programa Javni sektor in ekonomika okolja, ki se nanašajo na: 
- spremembo imena programa – novo ime programa je: Ekonomika javnega sektorja in okolja,  
- spremembo temeljnih ciljev programa,  
- spremembo predmetnospecifičnih kompetenc,  
- spremembo pogojev za vpis in  
- spremembe predmetnika z deležem izbirnosti. 
Sklep se posreduje v vednost Nacionalni agenciji RS za kakovost v visokem šolstvu. 
Sklep je bil sprejet (13 ZA, 4 PROTI, 8 VZDRŽANIH). 
 
Ad 11.) Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica) 
 
Ad 12.) Volitve rednih profesorjev in poročilo o delu Habilitacijske komisije (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik) 
 
Ad 13.) Imenovanje poročevalca o pritožbi v postopku za izvolitev v naziv (prof. dr. Gregor Majdič, 
rektor) 
 
Ad 14.) Razno (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da so z UL EF posredovali dopis in sklep Senata UL EF, in sicer glede podpore 
lektorjem. 
 
Rektor je povedal, da se bo plačni sistem na novo postavil in nima smisla tovrstnih dopisov pošiljati v tem 
trenutku naprej. Ta hip se verjetno parcialno v plačno skupino ne bo posegalo, ker bo celoten sistem na 
novo odprt. 
 
Prof. dr. Mojca Schlamberger Brezar je povedala, da sta dve skupini, in sicer lektorji, ki so jezikovni učitelji 
na naših članicah in lektorji, ki učijo na tujih univerzah. Meni, da bi bilo treba ta delovna mesta različno 
kategorizirati (npr. višji lektor, za tiste, ki imajo doktorat). Zdaj namreč lektorji padejo pod plačne razrede, 
ki jih dosegajo osnovnošolske in srednješolske učiteljice.  
 



Aljaž Gaber je povedal, da ni čisto prepričan, da ne bi bilo mogoče parcialno poseči v plačni sistem, sploh 
glede na vsa dogovarjanja med sindikati in problematiko, ki je izražena glede lektorjev. 
 
Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je povedala, da je bilo na začetku mandata rektorja rečeno, da bodo 
imeli dekani izobraževanje in poudarila, da pozdravlja to idejo in upa, da bo izvedena.  
 
Mihaela Bauman Podojsteršek je odgovorila, da bi to izobraževanje naredili v prvi polovici leta 2023.  
 
Seja je bila zaključena ob 15:35 uri.  
 
Zapisala: Teja Velkavrh, univ. dipl. prav. 
  

 
Mihaela Bauman Podojsteršek 
Glavni tajnik UL 

Prof. dr. Gregor Majdič 
Rektor UL 

 
 


